
 
 

Wniosek Rady Miejskiej w Radomiu 

do Premiera Rzeczpospolitej Polskiej Pana Donalda Tuska 

w sprawie wpisania do sieci docelowej dróg ekspresowych 

drogi S9 Radom-Rzeszów 
przyj ęty na sesji w dniu 25 stycznia 2010r.  

 
 
Rada Miejska w Radomiu zwraca się z wnioskiem do Pana Premiera o wpisanie do sieci dróg 
ekspresowych drogi S9 Radom-Rzeszów. 

Postulowana droga ekspresowa S9 (której przebieg pokrywa się z istniejącą trasą europejską 
E371) to arteria drogowa łącząca centralne i południowo-wschodnie regiony Polski. Jej 
realizacja jest potrzebna z wielu powodów. Obecnie Stolica nie posiada dogodnego 
połączenia z Podkarpaciem i Ukrainą. Z drugiej strony Rzeszów jest obecnie jedyną stolicą 
regionu nie posiadającą nawet w planach budowy bezpośredniego połączenia z Warszawą za 
pomocą drogi wyŜszej klasy. Ogromne znaczenie mają względy gospodarcze, związane                 
z moŜliwością aktywizacji obszarów problemowych, dotkniętych strukturalnym bezrobociem. 
NaleŜą do nich Ziemia Radomska (Radom, Skaryszew, IłŜa), Zagłębie Staropolskie 
(Ostrowiec Świętokrzyski, Starachowice, Opatów), Podkarpacie (Mielec, Rzeszów). 
Postulowana droga ekspresowa wraz z układem magistrali kolejowych nr8 i nr25 oraz linią 
Rzeszów-Kolbuszowa utworzyłaby wielofunkcyjny korytarz transportowy stymulujący 
powstanie pasma równowaŜenia rozwoju regionów zapóźnionych cywilizacyjnie. Ponadto 
trasa ta doskonale wpisuje się w planowaną sieć dróg ekspresowych S7 i S74, stanowiąc dla 
nich niezbędne uzupełnienie. 

Mając powyŜsze uwarunkowania na uwadze gorąco liczymy na uwzględnienie niniejszego 
wniosku i wpisanie drogi S9 do wykazu planowanych dróg ekspresowych. 

 

        Przewodniczący Rady Miejskiej 

         Dariusz Wójcik 


